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Voorzitter, 

“Je moet schieten, anders kun je niet scoren.”  
 
Als eerste de complimenten voor de begroting van komend jaar. Er is hard 
gewerkt en we denken dat er een mooie begroting ligt.  
 
Objectief gezien denken wij: erg netjes als er maar zo’n beperkt aantal 
amendementen wordt ingediend. Ja, 2026 blijft natuurlijk het zogenoemde 
ravijnjaar, maar we steunen hierin het college met het volgen van de VNG-lijn. 
Ook zijn er aantal andere punten waar we het college steunen. Voor een aantal 
daarvan dienen wij een motie in. 
 
Succesvolle aanpak Jeugdzorg  
Ten eerste jeugdzorg. Je zou willen dat het niet nodig was. Iedereen gunt elk 
kind zijn/haar geluk. Helaas komt er steeds meer druk te liggen bij de 
maatschappij voor het opvoeden/begeleiden van kinderen die thuis niet krijgen 
wat ze verdienen. Volgens de prognoses heeft straks 1 op de 4 kinderen te 
maken met jeugdzorg. Bereiken we hiermee niet de grenzen van ons 
vermogen, zowel letterlijk als figuurlijk? 
 
We zijn nu binnen de gemeente met Jeugd Lelystad (JEL) bezig en de VVD vindt 
de werkwijze van JEL goed. Ze hebben een platte organisatie structuur, denken 
aan de voorkant goed kritisch mee of het kind geholpen is met behandeling of 
dat er andere, betere wegen zijn om het kind te helpen. Dat is het belangrijkste 
winstpunt: betere hulp die aansluit bij het kind. 
 
Graag wil de VVD dat het college deze werkwijze ter sprake brengt bij de 
regionale samenwerking. En om te zorgen dat het college dat gesprek goed kan 
voeren met ondersteuning van onze raad dienen wij motie M11-08 in, met als 
dictum: 
- Om in regionaal verband serieus een gesprek op gang te brengen over 

een regionale manier van werken in lijn met de winstpunten die lokaal 
behaald zijn. 

- De raad uiterlijk in Q1 2024 een voorstel te doen toekomen waarmee de 
Raad sturing kan geven aan deze gewenste ontwikkeling in de regionale 
jeugdzorg. 
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Natuurlijk willen wij blijven meedenken. We denken dat een 
raadsadviescommisie een goed idee is en dienen dan de motie van Leefbaar 
Lelystad ook graag mee in.  
 
Bouwen, bouwen, bouwen van een samenleving 
Ten tweede ondersteunen wij het college in het bouwen, bouwen, bouwen van 
de samenleving. In antwoord op de technische vragen zien we dat er dit jaar 
circa 600 woningen gerealiseerd zullen gaan worden. Dit zijn er voor één 
enkele doelgroep eigenlijk niet eens genoeg, laat staan voor alle doelgroepen in 
deze stad.  
 
Om het college te ondersteunen bij het bouwen dienen wij motie M04-M15 in. 
Belangrijk dat er ingezet wordt op het blijven bouwen van die gewenste 1400 
huizen per jaar, zoals genoemd in de woonvisie. Oftewel: willen we scoren, dan 
moeten we gaan schieten. 
 
Het dictum van deze motie luidt: 
- De benodigde woningbouwversnelling nu echt op gang te brengen, 

binnen de kaders van de Woonvisie;  
- Gebiedsontwikkeling vanaf heden vorm te geven in samenwerking met 

marktpartijen om te komen tot realiseerbare plannen, en deze 
samenwerking parallel te laten lopen aan de RO-procedures teneinde zo 
snel mogelijk na definitief worden van het bestemmingsplan te kunnen 
starten met de bouw; 

- Als aanvullende kaders nodig zijn voor gebiedsontwikkeling, de raad 
hiervoor in een zo vroeg mogelijk stadium een besluit te vragen, en 
daarbij altijd een geactualiseerde grondexploitatie te voegen; 

- Vanaf 2024 in de periodieke woningbouwmonitor een actuele vooruitblik 
t.a.v. de verwachte woningbouwproductie in de komende 5 jaren naar de 
Raad te sturen, daarbij inzicht te bieden in eventuele knelpunten en 
risico’s die zich daarbij voor (kunnen) doen en de Raad daarbij waar 
mogelijk keuzes voor te leggen waarmee bijsturing kan plaatsvinden. 

 
En ja, het bouwen van een stad en samenleving is ingewikkeld. We zien dat het 
college bij het bouwen van die huizen en bijbehorende samenleving tegen 
allerlei uitdagingen aanloopt. Bijvoorbeeld de netcongestie… We gaan er niet 
direct over maar het college moet er wel wat mee, want anders loopt het op 
veel gebieden spaak. Fijn dat we hierover binnenkort over in gesprek gaan met 
het college en elkaar.  
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Ook een lastige ontwikkeling is de prijsontwikkeling in de bouw. We gaan niet 
over de prijs, maar deze ontwikkeling zorgt er wel voor dat nieuwbouw van 
scholen een stuk lastiger wordt. 
 
Veel ontwikkelingen rondom het station. Daar gaan we ook ontwikkelen. 
Nieuw busstation, Hanzepark, en bestemmingsplan bij de rechtbank. Dit heeft 
dan weer invloed op het verkeer. Hier kan de gemeente wel wat meer invloed 
uitoefenen en wij hopen dan ook dat het verkeerscirculatieplan dan ook echt 
snel komt, want bereikbaarheid moet juist faciliteren en niet de 
opstopper/showstopper gaan worden.  
 
Herdenken met draagvlak 
Ook een uitdaging is het herdenken. Hiermee zijn we als stad ook al lang bezig. 
In de vorige periode is er door onze toenmalige fractievoorzitter ook al lang en 
veel met anderen over gesproken. En met voortschrijdend inzicht hebben we 
het niet enkel meer over een monument, maar wordt er verder gekeken naar 
de openbare ruimte, de samenhang.  Mooi dat het college dit voortvarend 
oppakt en wij gaan dan ook graag snel verder in gesprek om te kijken hoe wij 
de stad hierin kunnen ondersteunen.  
 
Ja, de stad ondersteunen omdat we blij zijn blij dat er goede gesprekken zijn 
geweest met de verschillende partijen zoals  SHVVL, Stichting Herdenken, 
Verzoenen en Vrijheid Lelystad. 
 
Aan de slag met de Sportvisie 
Iets waar er ook mooi is samengewerkt met de stad is de Sportvisie. Samen met 
o.a. Sportplatform is er een mooie sportvisie tot stand gekomen. Maar met 
enkel de visie komen we er niet. Zoals Johan Cruyff zegt: “Je moet schieten, 
anders kun je niet scoren”  
 
Daarom dienen we motie Sportversnelling van Leefbaar Lelystad mee in, 
waarin we het college oproepen om met voorstel te komen de uitvoering van 
de sportvisie te versnellen. Belangrijk is dat de visie vorm krijgt door stappen te 
zetten. Dit kan door extra geld, maar vooral ook door zaken uit te voeren. Denk 
hierbij aan de tijdelijke (opblaas)sporthal en de overlast op te lossen die groei 
met zich mee brengt. In dit geval doel ik op de groei van voetbalclub Unicum 
midden in een woonwijk.  
 
Voorzitter, tot zover de eerste termijn van de VVD. Dank u wel. 


